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Referat skolebestyrelsesmøde torsdag d. 26. oktober 2023 kl. 17-19  
 

Deltagere: Ane Palsberg, Sidsel Raben, Nadja Tandrup, Dan Cui Priergaard, Stine 
Abildløkke Borresen, Anna-Signe Holst, Sara Vinding, Christoffer Korsbakke 
Mortensen, Sidsel Buhl, Jesper Walbum, Rikke Michan, Isaiah 9.Z, Signe 9.X 

Afholdes: I medarbejderrummet 
 
Gæster: Sune Larsen deltager i punktet omkring brug af skærme.  
 
Ordstyrer: Rikke Michan  
Referent: Jesper Walbum  

Afbud:  

 
 

Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Godkendelse af referat  
(2 min) 

17:00-
17:05 

Godkendelse af referat, tilføjelse til feriekalenderne  
 

Godkendt 

Meddelelser (Orientering) 17:05-
17:20 

Formanden 
Skoleledelsen  
Medarbejderne 
Elevrådet 
 

Formanden: Det er hovedparten af skolerne, der 
hjemtager rengøringen. Det er kun to skoler, der 
går i udbud.  
Skoleledelsen: Skolen skal på pædagogisk 
weekend d. 3-4 november. 
Medarbejderne:   
Elevrådet: Der har været elevrådsmøde i dag. Der 
blev bl.a. snakket om en mulig gallafest. Det 
forfølger elevrådsrepræsentanterne. 
 
Der er meget koldt på skolen. Flere af 
udskolingslokalerne er målt til 15 grader. Det er 
indmeldt til Dalux. Rikke rykker videre til rette 
instans… 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Brug af skærme  17:20- 
17:40 

Skoleudvalgets oplæg og beslutning vedhæftet. 
Hvilke justeringer og drøftelser giver det anledning til på BA 
Kort oplæg om VF-tanker og proces for brug af skærme (Sune 
deltager) 
 

Der mangler stadig en endelig udmelding på 
kommunalt plan.  
 
Sune præsenterer: 
Klubben forbyder ikke mobiltelefoner, men går i 
dialog og gør sig nysgerrige. De voksne er de gode 
rollemodeller… De har pt. udarbejdet en del 
principper og skal fremadrettet lave de endelige 
pædagogiske retningslinjer.  
Sune vender tilbage på et møde på et senere 
tidspunkt med opfølgning. 
 
Sara: Skal man købe sin egen computer eller hvad 
er reglerne? 
 
BYOD eksisterer, så man kan vælge at tage sin 
egen computer med, men man kan også få 
udleveret en computer af skolen. Hos os er der en 
udleveringsprocent på ca. 80%. På andre skoler er 
den meget mindre. Vi får hvert år computere fra 
de andre skoler. 
 
Man kan sagtens lade sin computer blive på 
skolen og lade den blive opladet i det fælles 
opladerskab.  
 
Vi skal være tydelige i vores kommunikation ud 
omkring, hvad man kan og ikke kan. Både med 
computere og opladere. Både til forældre og 
medarbejdere. Der er opladerskabe på hvert 
niveau. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Plan for 
klassekoordinatormødet  

17:40-
18:00 

Input fra klassekoordinatorerne: 
- Kommunikation mellem skole og hjem  
- Klassekoordinatorens rolle på forældremøderne 

 
Vi har også talt om, at den opdaterede folder skal præsenteres. 
Jesper og Rikke skal også undersøge mulige oplægsholdere.   
 

Der er taget kontakt til de folk (styrket 
forældrekontakt), som vi bruger til 
medarbejderne, og de vil gerne komme og lave 
oplæg for forældrene. De er booket i halvanden 
time. Konsulenten, der kommer, hedder Hans 
Christian. 
 
Kan det efterfølgende være 
klassekoordinatorernes opgave at videreformidle 
hovedpointerne til resten af forældrene? Det kan 
evt. tage udgangspunkt i skolebestyrelsens 
kommunikationsprincip. 
 
Rikke, Sara og Ane mødes og lægger planen og 
tager kontakt til Hans Christian 

Skole/hjem samtaler og 
forældremøder  

18:00-
18:20 

Skolens ramme og overvejelser vedhæftet.  
Drøftelse af klassekoordinatorens rolle på forårets 
forældremøder 
Drøftelse af muligheder i forhold til skole/hjemsamtaler som er 
næste udviklingsområde.  
 

. 
Det er ikke klassekoordinatorens rolle at holde et 
oplæg på forældremøderne, men deres opgave til 
at være med i forberedelsen sammen med 
lærerne inden forældremøderne i foråret. 
 
Det er lærerne, der skal stå for møderne, men i 
samarbejde med klassekoordinatorerne. 
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Emne Tid Beskrivelse Beslutning/referat 

Meddelelsesbogen  18:20-
18:30 

Kort oplæg om brug af meddelelsesbogen og gennemgang af 
princip. Princip vedhæftet  

Besøg af skolens LIC’ere, der præsenterer et 
udkast til et princip for meddelelsesbogen.   
Det endelige udspil bliver sendt ud senere i 
november. 
 
Meddelelsesbogen er obligatorisk at anvende. Vi 
bruger det som et minimum – især for de elever, 
der har brug for at have et eller flere 
fokuspunkter. Elevens stemme er vigtig, så det 
meste kan tage udgangspunkt i de årlige 
elevsamtaler.  
 

Vikardækning  18:30-
18:45 

Hvordan håndteres det og dialog om forventninger til opgaven 
Jesper laver et kort oplæg til drøftelse  

Principper for vikardækning er gennemgået.  

Kantinen  18:45-
18:55 

Tilbagemeldinger fra statusmøde med Familiegryden  
 

De er kommet godt i gang, men de har haft lidt 
svært ved at få pengene til at strække. Anni 
(flexjobber) hjælper dem om fredagene.  
De mangler medarbejdere, der køber. Kan der 
laves nogle rytmer, der glider bedre.  
 
De vil bruge det næste kvartal på at finde ud af, 
om det er rentabelt. 
 

Eventuelt  18:55- 
19:00 

 Sara: Trafikfokus. Skal der gang i en 
forældrekampagne? Sara og Christoffer 
bestemmer hvornår.  
 

Kommende punkter / 
opfølgning  

 - Årsplan for indhold på møderne  
- Trafik i børnehøjde (november) 

 

 


